



BORED OF EXPENSIVE TELEPHONIC BILLS? VoIP is the Solution

[Cliquez ici pour la version française](#)

VoIP means Voice over Internet Protocol and uses a process which allows transferring voice and multimedia content via the Internet network. The transmission process is the same as classical data.

How can we have an access to VoIP?

- Whatever the Internet connection and an app which allows the transfer of communications via Internet like Skype (there are a lot of different apps and VoIP providers)
- By using a VoIP phone directly plugged in the Internet network



What are its advantages?

– Reducing costs:

- no installation fee and
- lower communication bills

- more flexibility and productivity

- Call anytime
- Same number everywhere.



Don't hesitate another moment and contact us to get your VoIP product and call your family, or your business partners everywhere in the world at a lower price!

MARRE DES FACTURES TROP CHERS ? VoIP est votre solution!

VoIP qui signifie en anglais

Voice Over Internet Protocol, utilise une technique qui permet la transmission de voix et de contenus multimédia via le réseau Internet. La voix est ainsi transmise de la même manière que des données classiques.

Comment peut-on y accéder?

- Avec n'importe quelle connexion Internet et une application permettant d'échanger des communications par Internet telle que Skype (il existe beaucoup d'autres applications et de fournisseurs de VoIP).
- En utilisant un téléphone VoIP directement branché sur le réseau Internet.

VOIP

Quels sont les avantages ?

- Réduction des coûts

- Pas de frais d'installation
- des frais de communications moindre

- Plus de flexibilité et de productivité

- Appels a n'importe quel moment
- Même numéro partout dans le monde



N'hésitez pas une seconde et contactez-nous pour recevoir votre produit VoIP et pouvoir appeler votre famille et vos commerciaux partout dans le monde à un prix raisonnable!

Have a nice day,
#Internet4Africa

Afrikanet Oxford Consultech - NST&T Univers Phone UK Ltd -
Registration Number: 0380 4593 VAT Number: GB 724 8541 26
Headquarter: Oxford Culham Innovation Centre, Building D5, OX14 3DB, Abingdon,
U.K.
Tel: +44 1865 408 365 E-Mail: contact@afrikanet.net

STAY CONNECTED AND FOLLOW US ON



[Visit our website!](#)